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Abstract (en)
[origin: US2022404772A1] A dial including an external parts plate (11) intended to be visible for a user, resting on a bearing surface (120) of
a support plate (12) on which it is superimposed, the external parts plate (11) and the support plate (12) being fastened to one another at their
periphery by the cooperation of peripheral fastening members that they both include, and at their centre by the cooperation of central fastening
members that they both include.

Abstract (fr)
L'invention concerne un cadran comprenant une plaque d'habillage (11) destinée à être visible pour un utilisateur, reposant sur une surface d'appui
(120) d'une plaque de support (12) à laquelle elle est superposée, la plaque d'habillage (11) et la plaque de support (12) étant fixées l'une à l'autre
à leur périphérie par la coopération d'organes de fixation périphériques qu'elles comportent l'une et l'autre, et à leur centre par la coopération
d'organes de fixation centraux qu'elles comportent l'une et l'autre.
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